



景嶺書院  
King Ling College  
二零二五至二零二六年度家長通告第八號  
School Notice 8

(本通告已上載於本校網頁 <https://www.kingling.edu.hk>)

24 January 2026

中一至中五級家長日

敬啟者：本校將於二零二六年二月八日（星期日）上午舉辦中一至中五級家長日，屆時班主任會派發 貴子弟本年度第一次考試之成績表，並與 台端共商 貴子弟在校之學行表現。經早前與學生及家長協商後，現謹編定會面時間如下，請於會面時間十分鐘前蒞臨本校出席是次家長日。

Dear parents,

The S1 to S5 Parents' Day will be held on Sunday morning, 8 February 2026 (Sunday). It is an opportunity for you and the class teacher to discuss your child's progress at school. The report cards of the first examination this year will be distributed that day. After discussing with student and parents, please come to the school 10 minutes before the agreed meeting time.

會面時間：

Meeting time:

請參見電子通告。

Please refer to e-notice.

請 台端於已協商之時間蒞臨，並填妥電子回條，於一月二十六日（星期一）或之前簽回。若有特殊情況，請直接致電 27029602 與班主任聯絡。

Please attend as the time slot agreed and reply the electronic notice on or before 26 January 2026 (Monday). Should there be any special situation, please contact the class teacher directly at 27029602.

此致  
貴家長

署理校長及副校長

彭瑋湧

謹啟

二零二六年一月二十四日

Thank you for your attention.

Sincerely

Eva Pang

Acting Principal cum Vice Principal

---

---

---

回 條 Reply Slip

敬覆者：本人已知悉本通告之內容，並將於安排之時間與班主任會晤及領取成績表。

To Principal: I have read the notice. We will meet the class teacher and get the report card at the time slot assigned.

此覆

景嶺書院校長

學生姓名：\_\_\_\_\_ 班別：\_\_\_\_\_ 班號：\_\_\_\_\_

家長聯絡電話：\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_

二零二六年一月 日

(完)